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Forespørgsel til rådmanden for Magistraten for Kultur og Borgerservice vedrørende 
Fritidspasordningen 
Til brug for behandling af budgetforslag vedrørende udvidelse af Fritidspasordningen ønskes 
følgende oplyst:  
Hvor mange husstande fik i 2016 udstedt fritidspas i Aarhus Kommune?  
Hvor mange børn fik i 2016 udstedt fritidspas i Aarhus Kommune? 
Hvor mange af disse blev udsendt via oplysninger fra fripladskontoret? 
Hvor mange via familiers egen ansøgning? 
Hvor mange af disse var husstande med kun en forsørger? 
 
Hvor mange indløste Fritidspasset i 2016?  
Hvor mange indløste hele beløbet, og hvor mange delvist? 
Hvor mange husstande? 
Hvor mange børn?  
 



Hvor stort et beløb og hvor stor en procentdel af de afsatte budgetmidler til formålet blev i 
2016 brugt på fritidspas?  
Hvordan fordelte udgifterne sig?  
 
Hvordan er uforbrugte midler til fritidspasordningen blevet anvendt?  
 
Har uforbrugte midler været anvendt til supplerende støtte eller aktiviteter i forhold til 
økonomisk udsatte børns deltagelse i foreningslivet?  
Hvilke(n) støtte / aktiviteter med hvilken effekt?  
 
Hvad er grunden til, at fritidspasset udstedes med et maksimum beløb på 1000 kr.,når MKB´s 
og byrådets kriterier som udgangspunkt har fastsat et maksimum på 1400 kr.? 
Har rådmanden kendskab til grunden for, at fritidspasordningen ikke anvendes af alle 
omfattede? 
Har rådmanden kendskab til ansøgninger fra / behov hos familier som ikke er omfattet af 
retten til fritidspas på grund af indtægt?  
 
 
 


